
 

BILLUND 

Referat af årsmødet 14.03.2023 på Lindegården 

Velkomst. 

Jes Bladt bød velkommen til alle og især til Jesper og John fra 

GF. Vi var flere, end vi plejer - i alt 97 deltagere. 82 havde 

tilmeldt sig spisning, og derudover mødte yderligere 15 op. Vi 
beklagede, at de, der ikke havde tilmeldt sig spisning, måtte 

sidde i de tilstødende lokaler på grund af 

brandmyndighedernes krav til antal personer i lokalet. 

Kaffe og kage fra GF.  

GF havde 2 store, lækre lagkager med, som vi fik til kaffen, 

imens Jesper fra GF fortalte lidt om deres produkter. 

Årsmødet. 

1. Valg af dirigent. 

Gert Hansen blev foreslået og valgt. 

2. Beretning om lokalbestyrelsens virke til godkendelse.  

Jes Bladt forelagde lokalbestyrelsens virke, som kan 
 ses i dokumentet under artiklen. Lokalbestyrelsens 
 virke blev godkendt uden spørgsmål 

3. Forelæggelse af årsregnskab til udtalelse. 

Inge Lisberg Johansen forelagde regnskabet, som 
 kan ses i dokumentet under artiklen. Der var 
 spørgsmål til 3D-printer. Hvad kan man bruge sådan 
 en til. Kjær Lundø og Inge Lisberg    
 Johansen forklarede, hvad den kan bruges til. Der 
 var ingen kommentarer til regnskabet. 

4. Orientering om lokalbestyrelsens fremtidige virke.  

Jes Bladt orienterede om lokalbestyrelsens  
 fremtidige virke, som kan ses i dokumentet under 
 artiklen. 

5. Indkomne forslag.  

Der var ikke indkommet nogen forslag. 

6. Valg af lokalbestyrelsesmedlemmer for 2 år. 

På valg:  



Kjær Lundø (villig til genvalg) Genvalgt 

Karen Karstensen (villig til genvalg) Genvalgt 

Mogens Laursen Nyvalgt 

Terese Larsen Nyvalgt 

Bestyrelsens forslag til kandidater vil blive fremlagt på mødet. 

7. Valg af 2 suppleanter for 1 år:   

Bestyrelsen formåede ikke at finde suppleanter på 
 forhånd, så derfor blev der desværre ikke valgt 
 nogen. 

8. Eventuelt: 

Finn Odgaard rejste sig og takkede på vegne af alle de 
 fremmødte bestyrelsen for dens store arbejde. 

       Jes Bladt fortalte om ad hoc-frivilliggruppen og 
 takkede dem for det store arbejde, de udfører. De 
 gjorde en stor forskel i forbindelse med alt det 
 praktiske til årsmødet. 

Jes Bladt sluttede mødet af med at takke Gert Hansen 
 for veludført dirigentrolle. Han takkede også for det 
 store fremmøde og den gode dialog.  

Indlæg om højskolen Castberggård for folk med høreproblemer ved Lene 
Poulsen og Elinor Vestergaard.  

Da årsmødet var slut, tog Lene og Elinor os gennem deres 

fantastiske tilbud til folk med nedsat hørelse. De gør virkelig 
en stor forskel, og det var meget inspirerende og interessant at 

høre om. Vi i bestyrelsen vil forsøge at få lavet en tur for vores 

medlemmer til Castberggård senere på året. Tusind tak til 
Lene og Elinor. 

Tusind tak for et godt årsmøde 2023!   


